《单词百科:photogrammetry是什么意思?photogrammetry怎么发音?photogrammetry的解释和用法》

英语单词photogrammetry是什么意思?photogrammetry怎么读?photogrammetry怎么发音?美加网为您整理了photogrammetry的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



photogrammetry怎么读

photogrammetry的读音:[f t 'græm tr]

photogrammetry的意思

1、n.照相测量法;

photogrammetry的双语例句

1. This paper discusses the displacement measurement of antennas by means of digital close range photogrammetry.

文章介绍了基于数字近景摄影测量原理的天线变形测量方法.

2. DSM extraction is one of the most important techniques in photogrammetry and remote sensing.

摘要DSM的自动提取是"数字摄影测量"的最重要技术之一,其关键就是全自动影像匹配.

3. Image matching is hardcore technology that digital photogrammetry achieve automatic survey.

影像匹配是数字摄影测量实现自动化量测的关键技术.

4. The development of the GPS and the computer technology bring new chance to the photogrammetry.

全球卫星定位系统和计算机技术的快速发展给摄影测量领域带来了新的机遇。

5. The application and development of urban digital cartography are discussed with urban 1 500 digital areo-photogrammetry.

本文基于实际应用,结合城市航测1 500大比例尺数字化地形图的实践,讨论了城市数字化制图的应用及发展<mark>前</mark>景.

6. Image matching is an important technique in auto-measurement of digital photogrammetry.

影像匹配是数字摄影测量实现自动化量测的核心技术.

7. If you restrict to methodology of photogrammetry including image interpretation, the differences to CV are small.

如果仅限于近景摄影测量的方法(包括图像解译), 那么它和计算机视觉的区别是微乎其微的.

8. The use of photogrammetry lies principally in interpretation of features visible on the air photograph.

摄影测量学主要是用来解释航空照片上的可见要素.

9. Image matching is a key problem in digital photogrammetry.

影像匹配是数字摄影测量的关键问题.

10. Every photo interpreter should be familiar with basic principles of photogrammetry.

每个象片解译人员都应当熟悉摄影测量学的基本原理.

11. With the development of the photogrammetry and remote sensing, people can obtain abundant spacial information.

随着摄影测量和遥感技术的发展,人们可以获取丰富的空间信息.

12. Image matching is a kernel problem in computer vision and digital photogrammetry.

影像匹配是计算机视觉及数字摄影测量的核心问题.

13. It'seems that photogrammetry + CAD is an ideal staking out technique of structures.

联接CAD的近景摄影测量技术是构筑物放样的理想方法.

14. Cameras exterior orientation elements are important parameters for 12.com photogrammetry stereo reconstruction.

相机的外方位元素是摄影测量立体重建的重要参数

15. Affordable: Most affordable 2-in-I scanning system to generate data of photogrammetry-level accuracy.

价格实惠: 采集扫描并生成照相级的高精度数据,实惠的价格即可拥有合二为一的功能.

以上是美加网为您整理的photogrammetry怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮 助。查看更多关于photogrammetry的用法、photogrammetry的释义、photogrammetry 的相关详情请点击: https://dict.tjgzz.com/photogrammetry